申请免费邮寄节目数据服务 - 表演场地

Application for Free Mailing Service of Programme Information – Performance Venues

请在适当位置加 □	Please put a "□" in an	appropriat	te place		
□ 沙田大会堂 Sha Tin Town H	all [I I	c埔文娱中心 ai Po Civic Centre		北区大会堂 North District Town Hall
── Apply for fi ── 更改个人数 ── Update the ── 取消免费邮	S寄节目数据服务 ree mailing service of p 据/更新邮递地址 personal particulars/ch S寄节目数据服务 mailing service				
Please send the compl		eting and	场推广及地区活动部或传真 I District Activities Unit of S . Ref. No		
姓名 Name		 英文 Eng			
	中文 Chinese		r. / Mrs. / Ms. / Miss /太太/女士/小姐		
出生日期 Dat	te of Birth		年 year		
地址		1 1			
Address	室 flat/room		number & name of street/ est	ate/ vil	lage
地区		C			
District				F港 / K /	九龙 / 新界 KLN / NT
联络电话 Con*请删去不适用者	ntact Tel. No. 8 Please delete as appro	5 2 -			

个人资料(私隐)收集声明

- 1. 你所提供的数据将会用作邮寄沙田大会堂,大埔文娱中心或/及北区大会堂的节目资料或其它有助市场推广的用途。
- 2. 本署可能会将部份数据给予其它政府部门以作上述用途。
- 3. 除个人资料(私隐)条例所订明的豁免外,根据同一条例第 18 及 22 条及附表 1 第 6 项原则,你有权要求查阅及更改本表格内所载的个人数据。
- 4. 如欲查询或更改个人数据,请致函给文化事务办事处(新界东)市场推广及地区活动部,其地址为新界沙田源禾路一号沙田大会堂。

Notification of Personal Data Collection

- 1. The information provided by you will be used for mailing of programme information of Sha Tin Town Hall, Tai Po Civic Centre or/and North District Town Hall and for other related marketing purposes.
- 2. The Department may disclose some of your information to other Government departments for the purposes mentioned above.
- 3. Subject to exemptions under the Personal Data (Privacy) Ordinance, of Section 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1, you have a right of access and correction of the personal data provided in this form.
- 4. Request for personal data access and correction should be addressed to the Marketing and District Activities Unit of Cultural Services Office (NT East), whose address is at Sha Tin Town Hall, 1 Yuen Wo Road, Sha Tin, N.T.